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Pitanje upućeno Vijeću ministara BiH i Regulatornoj agenciji za komunikacije BiH – „Koliko 

je žalbi građana o kršenju Kodeksa za 2011.godinu upućeno Vijeću za štampu, odnosno 

Regulatornoj agenciji za komunikacije i koji su to slučajevi? Koje mjere Regulatorna agencija 

za komunikacije provodi kako bi se ovaj negativan trend uskladio s regulatornim okvirima 

EU, s obzirom na to da je Evropska komisija predočila neujednačen napredak u oblasti 

elektronskih komunikacija i informacionih tehnologija?” 

 
 


